

South Cove Manor at Quincy Point Rehabilitation Center

South Cove Manor Updates

Dear Family and Friends of South Cove Manor:

On September 6th, the Centers for Disease Control (CDC), recommended that anyone that is 12 years old or older is eligible to receive a Bivalent COVID-19 booster. In order for people to be considered "up to date" with COVID vaccines, they need to have completed a COVID-19 vaccine primary series and received the most recent booster dose recommended for you by the CDC.

As part of our commitment to ensure that our residents and staff are "up to date" we will be offering the Pfizer bivalent booster to residents and staff on Monday, September 26, 2022. Residents or those family members that are legally obligated to make such decisions for a resident, will be contacted shortly from a member of our staff to ask for consent to administer the Pfizer bivalent vaccine dose on the 26th.

Please feel free to reach out to Li Chen, our Administrator or Michael O'Brien, our Director of Nursing.

Thank you again for placing your trust in South Cove Manor.

Sincerely, William J. Graves President & CEO

中華頤養院更新

親愛的中华颐养院的家人和朋友:

9月6日,疾病控制中心 (CDC) 建议 12 岁或以上的任何人都有资格获得二价 COVID-19 加强剂。为了使人们被视为"最新"使用 COVID疫苗,他们需要完成 COVID-19 疫苗初级系列,并接受 CDC 为您推荐的最新加强剂量。

作为我们确保我们的院民和员工"最新"的承诺的一部分,我们将于 2022 年 9 月 26 日星期一向院民和员工提供辉瑞二价加强剂。在法律上有义 务提供院民或那些家庭成员对于院民的此类决定,我们的工作人员将很 快与你们联系,以征求同意在 26 日给予辉瑞二价疫苗剂量。

请随时联系我们的管理员李力或我们的护理总监迈克尔.

再次感谢您对中華頤養院的信任。

真摯地, 威廉·J·格雷夫斯 總裁兼首席執行官



South Cove Manor at Quincy Point Rehabilitation Center

288 Washington Street, Quincy, MA 02169 (617) 423-0590 www.SouthCoveManor.org info@southcovemanor.org



If you believe you received this message in error or wish to no longer receive email from us, please (Unsubscribing is not supported in previews).